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2023 Sept 03 

GLOBAL OUTREACH SUNDAY 
全球外展星期日 

Broadway Church September 3rd, 2023 
 
 

1. The Problem 問題 
 
Across the world, the work of missions is seen as culturally and poli cally disrup ve.   
在世界各地, 宣教被視為具有文化和政治的破壞性。 
 
There are 3.23 billion people with li le or no access to the Gospel.   
有 32.3 億的人很少或無法接觸到福音。 
 
Experts say there are 7,419 unreached people groups in the world.   
專家稱，世界上有 7,419 個未得之民的群體。 
 
“I used to think the top environmental problems were biodiversity loss, ecosystem collapse and climate 
change. I thought with 30 years of good science we could address those problems. But I was wrong. The 
top environmental problems are selfishness, greed and apathy… And to deal with these we need a 
spiritual and cultural transforma on – and we scien sts don’t know how to do that.” - Gus Speth, former 
advisor on Climate change for the US Government. 
“我曾經認為最重要的環境問題是生物多樣性的喪失、生態系統的崩潰和氣候的變化。我以為憑

藉 30 年的良好科學經驗，我們能夠解決這些問題。但是我錯了。最重要的環境問題是自私、貪婪

和冷漠……為了解決這些問題，我們需要心靈上和文化的轉變  而我們科學家並不知道應該怎麼

做。”- 格斯·斯佩思, 美國政府前氣候變化顧問。 
 
 

2. The Solu on 解決辦法 

 
 
I. You’ve GOT to GO!!!  
    你必須要去!!! 
 
The call to make disciples of all na ons emphasizes the fullness of God's love and grace.  
使萬民作門徒的呼召強調了神豐盛的愛和恩典。 
 
II. You’ve GOT to SHOW!!   
     你必須要展示!!! 

馬太福音 28:18-20 
18 耶穌上前來，對他們說：“天上地上一切權柄都賜給我了。 19 

所以，你們要去使萬民

作我的門徒，奉父子聖靈的名，給他們施洗， 20 
我吩咐你們的一切，都要教導他們遵

守。這樣，我就常常與你們同在，直到這世代的終結。” 
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Bap sm is iden fying with the body of Christ, which is His church.   
洗禮是對基督的身體，也就是祂的教會的認同。 
 
III. You’ve GOT to KNOW!! 
      你必須要知道!!! 
 
Going and showing is worthless if we don’t know why we go and show.   
如果我們不知道為什麼要去和展示，那麼去和展示就沒有價值了。 
 
 
 

3. The Response 回應 
 
God’s PEOPLE are God’s ANSWER 
神的子民就是神的答案。 
 
Mission Global has over 300 workers in 85 countries.   
Mission Global 在 85 個國家擁有 300 多名員工。 
 
Another one of our big partners is ERDO over 530,000 people reached. 
我們的另一大合作夥伴是 ERDO，接觸人數超過 530,000 人。 
 

 
 
Discussion Ques ons: 
問題討論: 
 
1. Have you ever been on a short-term missions trip? If yes, describe your experience. 

你有參加過短期宣教的旅程嗎？如果有，請描述你的經驗。 
 
2. What is your opinion on this statement that the speaker made: “Global work is seen as poli cally 

and culturally unwelcome.” 
 你對講員所說：“全球工作在政治和文化上被視為不受歡迎。”有何看法? 
 
3. What “mission field” do you feel like God is calling you to? 
 你覺得神正在呼召你去哪個“宣教工場”? 
 
4. Re-read Gus Speth’s quote found on the outline. What stood out to you? 

重讀大綱上格斯·斯佩思的引言。有什麼讓你印象深刻？ 

Global Outreach Offering 
For the month of September, we are looking to raise $35,000 for Global Work. 

全球外展的奉獻 
9 月份，我們希望為 Global Work 籌集 $35,000。 

 


